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Verslag (verwijst tevens naar het luisterverslag) 
 

Overleg Commissie Bestuur en Middelen 
Datum 9 oktober 2018 
Registratienummer 18.017119 
Aanwezig  Dhr. J. de Geus (voorzitter), Dhr. L. van Dun (Dorpsbelangen), , Dhr. F.  
   Broedelet (VVD), Dhr. L. Broedelet (SGP), Mw. A. IJff (PvdA), Dhr. G. van de  
   Water (Leefbaar Geldermalsen), Mw. M. Vermeulen (D66), Dhr. S. Breukel  
   (CDA), Dhr. J Staatsen  (burgemeester), Dhr. T. van Maanen en Dhr. R. van 

 Meygaarden (wethouders), Dhr. M. Vermeulen (griffier). 
Afwezig -- 

 
 
1.Opening en mededelingen. 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. Bij agendapunt 5 zullen eveneens de leden van de 
commissie Grondgebied aan de discussie deelnemen. 
 
2. Spreekrecht burgers. 
De heer Galjaard van In Retail spreekt in over de zondag openstelling van winkels in relatie tot de 
ontwikkelingen in de Retail en de openstelling op zondag in omliggende gemeenten. Er is binnen 
Geldermalsen dringend behoefte om ook op zondag vrij te mogen ondernemen.  
De heer Mulder spreekt namens een aantal kerken eveneens over de openstelling van winkels op 
zondag. Zondag moet een dag van rust blijven en geen werkdag zoals andere dagen. 
De heer Van Leeuwen spreekt ook in over de onwenselijkheid van het openstellen van winkels op 
zondagen. 
 
3. Vaststellen agenda 9 oktober  2018. 
De agenda wordt conform concept vastgesteld. 
 
4. Vaststellen verslag en actielijst 11 september 2018. 
Het verslag wordt conform concept vastgesteld. De actielijst wordt bijgewerkt.  
De heer Van Meygaarden deelt mee dat er binnen Bedrijfsvoeringsorganisatie West Betuwe de heer 
N. Duursema als nieuwe directeur is aangesteld. Punt 7 is beantwoord. 
De heer Van Maanen geeft aan dat er voor de Logistieke Hotspot gekozen is voor een projectplan. 
De overige punten zijn via de mail beantwoord. De beantwoording van actiepunt 10 wordt gedeeld 
met alle commissieleden. 
 
5. Scenario’s tarieven afvalstoffenheffing . 
De heer Broedelet maakt bezwaar tegen de gang van zaken. De commissie Grondgebied besluit niet 
en de raadsvergadering komt na de besluitvorming in het AB. Hij had het liever anders gezien, maar 
kan zich vinden in scenario 4. De heer van Bruchem kan instemmen met scenario 4. Bijzondere 
aandacht wordt gevraagd voor mensen met incontinentiemateriaal en de communicatie. Hoe wordt 
de toezegging van de Avri dat mensen, die niet goed te been zijn geholpen worden. 
De heer Van Dun kan zich vinden in het pleidooi van de heer van Bruchem, Indien de diverse 
problemen niet zijn opgelost kan de invoering beter uitgesteld worden. Ook Dorpsbelangen kiest voor 
scenario 4. De heer Breukel deelt de zorgen van SGP en Dorpsbelangen. Het CDA gaat voor optie 
5. Mevrouw IJff ziet reden om per 1.1.2019 het incontinentiemateriaal niet apart op te halen. Dat de 
verwerking problematisch is, is een probleem voor de Avri. Zij pleit er ook voor de mogelijkheid aan 
mensen te geven om zich te melden indien ze slecht ter been zijn. PvdA kiest voor een scenario dat 
dichter ligt bij de eerder uitgesproken ambitie ligt. De heer Van  den Meeren geeft aan dat D66 kiest 
voor scenario 2. Er ligt een heldere ambitie voor 2030. Om die ambitie te kunnen realiseren zullen er 
risico’s genomen moeten worden. 
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De heer Van Meygaarden heeft binnen de Avri gepleit voor het compenseren per 1.1.2019 van het 
nog niet apart kunnen verwerken van medisch afval en incontinentiemateriaal. De verwachting van 
de heer Van Meygaarden is dat het uiteindelijk scenario 3 of 4 zal worden. Desgevraagd geeft de 
heer Van Meygaarden aan dat hij vanuit Geldermalsen de keuze voor scenario 4 in zal inbrengen. 
De heer Van Meygaarden geeft aan dat er op 18 oktober ook een discussie plaats zal vinden of blik 
gecombineerd met het plasticafval of met glas opgehaald moet worden. De meerderheid van de 
commissie kiest voor een combinatie blik en glas. 
 
6. Stand van zaken Herindeling. 
De heer Staatsen geeft aan dat er hard gewerkt wordt aan een structureel sluitende begroting voor 
de nieuwe gemeente West Betuwe. Binnen de begroting wordt ook gezocht naar financiële ruimte 
voor nieuw beleid. Er worden gesprekken gevoerd met diverse verbonden partijen en de daarmee 
samenhangende ontvlechtingskosten. Deze kosten zullen natuurlijk impact hebben op het 
herindelingsbudget van 11 miljoen. Daarnaast deelt de heer Staatsen mee dat een deel van de 
zogenaamde sleutelfuncties intern ingevuld worden. De heer Christiaan van den Berg wordt tijdelijk 
directeur. De selectie van de gemeentesecretaris start binnenkort. Verwacht wordt dat er per 
1.1.2019, uiterlijk 1.2.2019 een nieuwe gemeentesecretaris benoemd kan worden. 
De heer Van Maanen zegt dat het ICT-landschap van de nieuwe gemeente divers is. Er zijn twee 
rapporten. Op dit moment wordt er een oplegnotitie gemaakt, die samen met de twee rapporten 
voorgelegd zullen worden aan het West Betuwe Beraad. Desgevraagd geeft de heer Van Maanen 
aan dat hij verwacht dat de rapporten en oplegnotitie eind deze week, begin volgende week 
verspreid kunnen worden. 
 
7. Initiatiefvoorstel pilot zondag openstelling tijdens de feestmaand. 
De voorzitter memoreert de procesgang van het initiatiefvoorstel. Mevrouw Vermeulen geeft een 
inhoudelijke toelichting op het voorstel. 
De heer Van de Water ondersteunt de woorden van mevrouw Vermeulen en Leefbaar Geldermalsen 
steunt het voorstel van harte. 
De heer Broedelet dankt mevrouw Vermeulen voor het namens de voltallige oppositie opstellen van 
het initiatiefvoorstel en de VVD steunt het voorstel eveneens van harte. Hij hoopt dat straks in de 
gemeenteraad alle raadsleden zonder last of ruggenspraak hun stem zullen uitbrengen. 
De heer Van Bruchem geeft aan dat de zondag een gezamenlijk rustmoment is en dat moet zo 
blijven. Ook economisch zijn er geen redenen om zondags de winkels open te stellen. Ruim 80% van 
de ondernemers van Geldermalsen zijn tegen openstelling op zondag. De SGP kan en wil niet 
instemmen met het initiatiefvoorstel. 
De heer Van Dun geeft aan dat dit dossier binnen Dorpsbelangen regelmatig onderwerp van gesprek 
is. Er is ook zo iets als respect voor betrouwbaarheid. Dorpsbelangen is in 2014 een coalitie 
aangegaan en daar zijn o.a. afspraken gemaakt over de zondag openstelling. Daar zal 
Dorpsbelangen zich aan houden. Betekent niet dat zondag openstelling  in de toekomst niet mogelijk 
is. Voor nu blijft Dopsbelangen echter vasthouden aan de gemaakte coalitieafspraken. 
De heer Breukel zegt dat het CDA vasthoudt aan de coalitieafspraken. 
Mevrouw IJff reageert op een paar argumenten van een tweetal insprekers. De PvdA was en is voor 
dit voorstel. De structurele besluitvorming over de zondag openstelling zal in de nieuwe gemeente 
plaats moeten vinden. 
De voorzitter concludeert dat dit voorstel als bespreekstuk zal worden geagendeerd voor 
behandeling in de raad van oktober. 
 
8. Rondvraag. 
De heer Van Maanen antwoordt de heer van de Water dat een marktmeester een zelfstandige 
functie voor de vrijdag is. Op andere dagen in de week kan de marktmeester een andere functie 
vervullen. 
 
9. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur. 
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Actiepuntenlijst commissie Bestuur en Middelen   Grijs = gereed 

 

Nr. Vergadering Actiepunt Stand van zaken Toegezegd  

door 

Datum  

gereed 

1. 08-11-2017 Treasurer praat jaarlijks 
de commissie bij.  

Griffie inplannen Jan de Graaf 

Treasurer 

Jaarlijks in 

nov. 

2. 06-12-2017 Logisiteke Hotspot 1.0 
wordt afgebouwd en 2.0 is 
in ontwikkeling. financiële 
rapportage was in de min 
waardoor bedrijfsmatige 
maatregelen moeten 
worden genomen.  

Commissie 

maandelijks 

informeren 

Wethouder v. 

Maanen 

April 

3. 09-01-2018 Voortgangsrapportage  
Bedrijfsvoeringsorganisati
e West Betuwe 

Mondeling commissie 

informeren 

Wethouder 

v.Meygaarden 

Maandelijks 

4.  15-05-2018 Lange Termijn Agenda 
Onderwerpen toegevoegd 
door de commissie BM. 
Griffie heeft deze ook via 
mail gedeeld met 
wethouder.  

Commissie 

maandelijks 

informeren 

Wethouder 

v.Meygaarden 

 

Tot eind 2019 

5. 15-05-2018 Tussentijds wijzigen van 
toezichtsarrangementen, 
hoe en waar kan dit?  

Commissie 

informeren 

Wethouder 

v.Meygaarden 

Mei 2018 

6. 15-05-2018 Cie/seniorenconvent 
bijpraten over hoe nu 
verder na vertrek van de 
kwartiermaker beoogd 
gemeentesecretaris. 
 

Commissie/Senioren

convent informeren 

Burgemeester 

Staatsen 

Mei 2018 

7 15-05-2018 D66 heeft een vraag over 
de plannen die voorliggen 
aangaande belastingen. 
Mistte visie op onze 
belastingdruk voor onze 
inwoners. Budgettair 
neutraal of hoe anders? 
Vraagt om visie. 
Wethouder van 
Meygaarden komt hier 
schriftelijk op terug. 
 

   

8 12-06-2018 Evaluatie effect 
overlastmaatregelen 
Gerdina’s Hof 

Commissie 

informeren  

Wethouder 

van Maanen 

November 

2018 

9 12-06-2018 Stand van zaken 
actualisatie archieven c.q. 
wegwerken 
achterstanden 

Commissie 

informeren 

Wethouder 

van Maanen 

Juli 2018 
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10 11-09-2018 Nadere onderbouwing 
van de € 200.000,-- aan 
de veiligheidsregio  
vragen 

Commissie 

informeren 

Burgemeester 

Staatsen 

Oktober 2018 

 
 
 
 


